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A helyi ipar és kereskedelem helyzetéről 
tárgyalt az I. kerületi Tanács ülése 

Az I. kerület i Tanács 
szeptember 16-án, páníeken 
délután 3 órakor ülést ta r -
tott a városi tanácsháza 
nagytermében. Tanácstagok 
és tanácskozási joggal meg-
hívott vendégek vet tek részt 
az ülésen. 

A napi renden szereplő be-
számolók előtt Mison Gusz-
táv elvtárs, vb. elnök ismer-
tet te az előző tanácsülésen 
hozott határozatok végreha j -
tását. Majd Láng Károly 
elvtárs, a végreha j tó bizott-
ság tagja számolt be a ta-
nácsülésen az ipar és a ke-
reskedelem jelenlegi helyze-
téről az I. kerüle tben. Láng 
elvtárs beszámolójában a 
többi között a következőket 
mondotta: 

— Szeged város keres-
kedelme és kisipara mint-
egy kétharmad részben az 
első kerületben fejti ki te-
vékenységét. 

Figyelembe kell még venni, 
hogy az első kerüle tben el-
helyezkedett á ruházak és 
szaküzletek a külső kerüle-
tek lakosságának igényeit is 
kielégítik. Az első kerület 
területére esik a kereskedel-
mi forgalom 80, a kisipari 
forgalom 60 százaléka. A ma-
gánkisiparosság zöme a r ra 
törekedett, hogy a város bel-
területén fe j t se ki működé-
sét és sokan közülük — an-
nak ellenére, hogy valamely 
külső területet jelöltek meg 
az iparengedély i ránt i kérel-
mükben — áthelyezésüket, 
kérték a város belterületére. 

Üjabb miniszteri rendelet 
és a kerületi tanácsok meg-
alakulása vetett véget en-
nek a helyzetnek. 

Jelenleg csak az illetékes ke-
rület területén folytatható az 
ipar, és lehetőség van a r r a 
is, hogy szükség esetén a 
meglévő létszámból helyez-
zünk át kisiparost a kívánt 
területekre. 

Beszélt Láng elvtárs a ta-

nács i rányí tása a la t t áiló tíz 
ipari vállalatról és a 25 kis-
ipari termelőszövetkezetről. 
A tanács ipari üzemei t e r -
mékeinek több mint 30 szá-
zalékát a helyi lakosság vá-
sárolja meg. A Fémipar i és 
Finommechanikai Vállalat 
termelési ér tékének 95 szá-
zalékát a helyi szükségletek 
kielégítését teszi ki. A Sze-
gedi Férf i és Női Divatsza-
bóság egész termelése a he-
lyi lakosság igényeinek ki-
elégítését szolgálja. I t t azon-
ban az a hiányosság, hogy 

a munkaigényesebb és ke-
vesebb munkabért fizető 
ruhákat vontatattan készí-
tik el. 

A Fonalmentő Vállalat pa-
mut- és kötöt tárui t kizáró-
lag Szeged lakosságának ké-
szíti. Kívánatos lenne a vá-
laszték bővítése érdekében, 
hogy cikkeik gyapjúfonálból 
és többféle színváltozatban 
kerül jenek forgalomba. A 
Hangszerkészítő Vállalat ka -
pacitása ál landó fokozása 
eredményeként gyermekbú-
torokat és hintakocsikat is 
gyárt. 

Láng elvtárs beszélt ez-
után a lakosság élelmiszer-
ellátásáról. Elmondotta, hogy 
az élelmiszeripar a lakosság 
szükségleteit a központi á ru -
alapból kiutal t áruféleségek-
ből kl tudta elégíteni. A pia-
cokon ál ta lában a háztáj i 
gazdaságok termékeit árusí tó 
tsz-tagok és az egyéni te r -
melők szerepelnek eladók-
ként. A Szent István téri 
piacon időnként megjelenik 
egy-két árusí tó termelőszö-
vetkezet is, 

erősen kifogásolható azon-
ban. hogy a Haladás Ter-
melőszövetkezet tartózko-
dik a piaci árusítástól. 

Az újszeged! piacot az elkö-
vetkező időben kibővítik — 
ezt természetesen közlik a 
város lakosaival — s esetleg 
a lakosság kérésére a piac 

időpontját is megváltoztat-
ják. 

A tanács irányítása alat t 
álló kereskedelmi vállalati 
szervek működésével, ered-
ményeivel és hiányosságai-
val is foglalkozott Láng elv-
társ. Beszámolójában megál-
lapította, hogy az állami kis-
kereskedelem az elmúlt év-
hez viszonyítva az első fél-
évben 14.3 százalékkal na-
gyobb forgalmat bonyolított 
le. Az állami kiskereskede-
lem 1955 második negyedévi 
tervteljesítése: élelmiszer 106, 
ruházat 106.6, vegyesipar 
112.1, vendéglátó ipar 108.9 
százalék volt. 

A lakosság igényeinek jobb 
kielégítése érdekében a kö-
zelmúltban a Lenin utcában 
gyermekkonfekció üzlet, ké-
zimunka és rövidáru bolt, 
Űj szegeden vegyesipari clkk-
kisáruház nyílt . Ugyancsak 

ezt a célt szolgálta az 
egyes üzletek közelmúltban 
történt kibővítése, áthelye-
zése, illetve korszerűsítése. 
Láng Károly beszámolója 

után Mison Gusztáv vb. el-
nök *A népgazdasági felada-
tokkal kapcsolatos kérdések* 
címmel tar tot ta meg beszá-
molóját. A tanácstagok és a 
meghívott vendégek felszóla-
lásakor több javaslat hang-
zott el. amelyeket az első ke-
rületi Tanács végrehaj tó bi-
zottsága az elkövetkezendő 
időben megvalósít. 

Irodalmi maiiné 
volt Szegeden 

Élénk érdeklődés mellett 
tar to t ták meg az Irodalmi 
Újság mat iné já t vasárnap 
délelőtt a szegedi Nemzeti 
Színházban. A bevezető be-
szédet Hámos György Kos-
suth-díjas, az Irodalmi Űjság 
felelős szerkesztője mondta. 
A műsorban felléptek Aczél 
Tamás, Benjámin László, 
Csoóri Sándor, Kónya Lajos, 
Nagy Sándor, Sarkadi Imre, 
Sipos Gyula, Somlyó György 
és Zelk Zoltán írók. A mű-
sorban szerepelt még Török 
Erzsi Kossuth-díjas énekes-
nő, Mikes Lilla, a Vidám 
Színpad tagja, Simonffy 
Margó előadó-művésznő, Ko-
vács János és Miklóssy 
György, a szegedi Nemzeti 
Színház művészei. 

Miért k é s i k a s i l ó m e d e u c c é p í t é s e 
az ú j s z e g e d ! Ha ladás TSZ-ben? 
Jó két héttel ezelőtt köz-

gyűlés volt az űjszegctli 
Haladás Termelőszövetke-
zetben, ahol a tagság töb-
bek között eldöntötte, hogy 
a megnövekedett jószágál-
lomány — legutóbb is 
újabb nyolc tehenet vásá-
roltak — jó takarmányel-
látása érdekében sürgősen 
100 köbméter űrtartalmú 
beton-silómedeneét építe-
nek. Közvetlenül a határo-
zat után a szükséges anya-
gokat is megrendelték, az 
illető vállalatok késedelem 
nélkül a helyszínre is szál-
lították. Minden szükséges 
megvan már az építkezés-
hez, de a munka még min-
dig nem kezdődött meg. 
Miért? Ezt kérdezik a szö-
vetkezet tagjai is. Hiszen, 
ha gyorsan elkészülne a 
silóincdencc, és még a kö-
zeli hetekben megtölthet-
nék takarmánnyal, akkor 
az állam az építkezés költ-
ségeinek egy jórészét el-

engedné. Hogy miért halo-
gatják mégis a munkát? 
Azért, mert Fodor István 
elvtársnak, az elnöknek 
valahogyan az lett most a 
jelszava: ráérünk arra még, 
különben is, ha tán nem is 
készülne el a silómedcnce, 
akkor is lesz takarmá-
nyunk az állatok részérc. 

Nem jellemző dolog ez 
Fodor elvtárs munkájára, 
éppen ezért jobb lenne, 
hogyha Fodor elvtárs most 
is kellő tiszteletben tartaná 
a közösség határozatát, in-
tézkedne az építkezés gyors 
megkezdéséről, hiszen maga 
is tudja, hogy a jó, nedves 
silótakarmányt semmilyen 
más szálas száraztakar-
mánnyal sem lehet pótolni. 
Ncni szabad Fodor elvtárs-
nak lekicsinyelni azt a 
kedvezményt sem, melyet 
az építkezés gyors befeje-
zése esetén az állam biz-
tosit a szövetkezet részére. 

36! dolgozik a gyélaréti ferme'ési bizottság 
Gyálaréten a termelési bi-

zottság tagjai valamennyien 
élenjáró, tekintélyes dolgozó 
parasztok. Bökényi János, a 
bizottság elnöke, Reznák Já -
nos, Vecsernyés János, Mol-
n á r Dezső, Engl Lajos, Kú-
szó János, a bizottság tagjai 
a fa lunak nyúj to t t állandó 
segítő munká jukka l kivív-

Ma tartja első klubestjét az Írószövetség 
szegedi csoportja 

A Magyar í rók Szövetsége 
szegedi csoportja ma, szep-
tember 20-án este 7 órai kez-
dettel t a r t j a a nyár i szünet 
utáni első összejövetelét, 
programadó klubest kereté-
ben az Ismeretterjesztő Tár -
sulat Horváth Mihály utcai 
k lubjában. I t t ismertetik a 
csoport ez évi terveit, me-

Egy takarékos brigád a Falemezgyárban 
— Nálunk is lesz ezután tegre való u tán kék jelzéssel 

egy f ü z e t . . . így lesz a leg-
jobb, az igazgató elvtárs is 
mondta; 

Ezekkel a szavakkal fogad-
ta Körmendinét, az Üb. elnö-
köt a Szegedi Falemezgyár-
ban az élollónál Faragó Fe-
rencné. ö a szószólója a bri-
gádnak. Különben is brigád-
vezető és szakszervezeti bi-
zalmi. 
— Legalább ellenőrizni tud-

juk, mennyi lemezselejtet 
visznek tőlünk a kazánházba 
— mondja később — és a 
prémium is p e r s z e . ; , — tu-
dod, hogy van ez — fordul 
ismét Körmendiné felé. 

Prémium. E körül volt a 
vita a napokban. 

Kevésnek talállak 

a brigád tagjai. 
— Ugyanúgy dolgoztunk, 

mint az előző hónapban — 
jelentette ki Balogh Anta lné 
és mégis , , ; ; Pedig augusz-
tusban a verseny jobb ered-
ményt hozo t t ; , } 

Ne gondolja senki, hogy 
csupán a jutalomért iparko-
dik, takarékoskodik a brigád. 
Anyagiasság is van bennük, 
ez igaz és nem ba j . Azt le-
het mondani róluk: megszok-
ták már a jó munká t , nem 
csinálnak ká r t az országuk-
nak. Az üzemnek 27 brigád-
ja van, az övék egy közüle. 
Nem fiatal munkások már és 
szégyellik, h a kevés ered-
ményt mu ta tha tnak fel. Meg 
aztán a brigád hat tagja kö-
zül öten m á r tíz évnél több 
időt töltöttek a Falemezgyár-
ban. Többször ju ta lmat kap-
tak és most negyedszer illeti 
meg őket a p rémium a taka-
rékosságért. Ez utóbbi érzé-
keny pontjuk. Takarékoskod-
nak is. 

— Éppen annyi t hagyunk 
levágásra, ami nagyon szük-
séges — így beszél Faragóné. 
Megszokott mozdulattal iga-

zítja 

a lemezdarabokat 

l á t ják el s Szabó I. János, a 
gépes folytat ja tovább a mű-
veletet. 

Mindenkinek megvan a 
maga munká ja a brigádban, 
Gábori Mihályné és Kónya 
Etelka szintén anyagot készít. 
Tóth Béláné már szortíroz s 
ad j a tovább a géptől a lemezt 
az élragasztóknak. 
Mennyi munka , mennyi kéz 

készíti, rak ja , szortírozza a 
lemezt, mire bútorlap, ma jd 
kész bútor lesz belőle. A Fa-
ragó-brigád a lemezek jósá-
gára is vigyáz, nehogy csú-
nya legyen a kész bútorlap. 
' „ Ú g y r a k j u k az anyagot a 

géphez, hogy minél jobban 
takarékoskodjunk vele" — 
hangoztat ják mindig. Ez így 
is van. És azért van a bri-
gád az elsők között is, mer t 
takarékos. Megilleti őket a 
törekvő jelző is, mer t á t la-
guk a mul t hónapban 129 
százalék volt. 

A brigádnaplóba 
már baírták, 

hogy 
tani; 

ezt meg akar ják t a r -

na-

I . 

Mennyit csinálnak 
ponta köbméterre? 

Er re a kérdésre Szabó 
János a gép mellől felel. 

— Amennyit b i runk — és 
a könyvbe m á r beírta, hogy 
az enyvezett lemezből a 
125-ik csomag is kész. (Pedig 
még dél sem volt). A terv az 
mindig megvan. Meg is kell, 
mer t „sarkukba taposnak" a 
délutános élollósok, s ha el-
maradnak, tőlük, sokat kell 
dolgozni ú j r a az elsőségért. 
Most is így van. E hónapban 
amazok elé jük kerül tek két 
százalékkal. Nem sok ez, de 
elég. 

Mit csinálnak most a bri-
gádban? A brigádvezető sza-
vaival lehet ezt legjobban 
kifejezni. 

— Folytat juk a versenyt 
tovább november 7 tiszteleté-
re. Egy éve ír tak is rólunk 
az újságban, hogy jól dolgo-
zunk. Most sem maradunk 
el! 
— Anyagot! — kiál t ják egy-

szerre a brigádból többen is, 
mintha erősíteni akarnák, 
hogy nem hagyják magukat. 

(D-né) 

A papírgyűjtés 

társával együtt az asztal szé-
léhez. Az a mérce. Hozzá 
igazítják a többit, ami hibás, 
azt iobban kitolják. Egy kö- szolgáltatásra kotbéxes szer-

A szegedi üzemek és hiva-
talok már eddig is nagy 
mennyiségű papírhulladékot 
adtak á t a MÉH-nek. A na-
pokban a MÁV Igazgatóság 
adta be az eddigi gyűjtését, 
2000 kilogramm papírhullla-
dékot. A Szegedi Kenderfonó-
gyár további 600 kilogramm, 
a Szegedi Vágóhíd, a Szegedi 
Falemezgyár Gözfürész telepe 
159 kilogramm, a posta hír-
lapterjesztő pedig 120 kilo-
gramm papírhulladékot sze-
dett össze és adott á t a be-
gyűjtő szerveknek. 

Van azonban még olyan 
vállalat is, mint például a 
104-es sz. Könyvterjesztő, va-
lamint a Vízügyi Igazgatóság, 
amely még eddig semmi pa-
pírhulladékot nem adott á t 
annak ellenére, hogy a be-

ződésíik van. Fontos, hogy a 
gyárak, hivatalok, intézmé-
nyek minden papírhulladékot 
á tadjanak, hogy hasznosítani 
lehessen. 

Vasárnap délelőtt a fiatalok 
részére a Fáklya-moziban az 
„ I f jú szívvel" című filmet 
vetítették le. A belépőjegy 
két kiló papírhulladék volt. 
A fiatalok zsúfolásig megtöl-
tötték a mozi nézőterét és 
külön-külön minden i f jú né-
ző kapott egy-egy szelet cso-
koládét. 

— THOMAS MANNRÖL 
tart előadást csütörtökön 
esete 8-kor az Ismeretter-
jesztő Társulat Horváth Mi-
hály utca 3. szám alatti klub-
jában Halász Előd egyetemi 
tanár. 

lyekben több ú j programpont 
szerepel. A vezetőség foko-
zottabban biztosítani k íván ja 
a szegedi írók eszmei és poli-
tikai fejlődését, ezért vita-
est-sorozatot indít a m a r -
xista esztétika problémáiról. 
A vitaestek vezetői az egye-
tem és a főiskola irodalom-
szakos professzorai lesznek. 

Az Írószövetség ez évi ter-
vében szerepelnek olyan ün-
nepi irodalmi estek is, ame-
lyeknek célja a mai cseh-
szlovák, lengyel és szovjet 
irodamol bemutatása. Ha-
sonló formában lépnek a kö-
zönség elé három alkalom-
mal a szegedi írócsoport tag-
jai is. 

A hetenkénti keddi vitaes-
teket — a múl t évi gyakor-
lattól eltérően — idén előre 
kidolgozott terv a lapján kí-
vánják tar tani az érdeklődők 
széleskörű bevonásával. A vi-
taestek programját heten-
ként közli a "Délmagyaror-
szág*. 

e HIREKse 
— SZEGEDI NEMZETI 

SZÍNHÁZ felúj í tot ta Eduar-
do de Filippo „Vannak még 
kísértetek" című. a mul t 
évad végén nagy sikerrel ját-
szott vígjátékát . A darabot 
legközelebb szerdán este 7-
kor játsszák a Nemzeti Szín-
házban, ma jd szombaton és 
a jövő kedden mu ta t j ák be 
utoljára. A d a r ab a szerző 
rendezésében nagy sikert ara-
tott a párizsi színházi feszti-
válon is. 

— KOLLÁR PÁLNÉ. a 
szegedi Zeneművészeti Szak-
iskola igazgatója közlése 
alapján közzétette az Űj Ze-
nei Szemle multhavi száma 
azokat az eddig ismeretlen 
leveleiket, melyeket Bartók 
Béla Király Kőnig Péterhez, 
a Szegedi Zenekonzervató-
rium egykori igazgatójához 
írt. A leveleket Szegeden, a 
Bartók emlékkiállításon is 
bemutatják. 

— A MAGYAR—SZOV-
JET TÁRSASÁG irodalmi 
pályázatát meghosszabbítják 
szeptember 1-től október 
20-ig. A pályázatra — az 
Írószövetség szegedi csoport-
ja címére (Horváth Mihály 
utca 3.) — beküldhető min-
den olyan lírai és elbeszélő 
költemény, vagy elbeszélés, 
mely a magyar—szovjet ba-
rátság gondolatát fejezi ki. 

— BARTÓK BÉLA »FÁ-
BÖL FARAGOTT KIRÁLY-
FI* című balet t jének bemu-
tatását tervezi a szegedi 
Nemzeti Színház igazgatósá-
ga tavaszra, a Bartók-em-
lékév alkalmából. 

ták maguknak a község meg-
becsülését. 

Közülük többen kitűntetett 
mintagazdák és élenjáró 
termelőszövetkezeti tagok. 

Nem is csoda, hogy ha hall-
gatnak rá juk gazdatársaik, 
szívesen fogadják tanácsai-
kat, 

A bizottság rendszeresen 
megtar t ja üléseit, s az ott 
hozott határozatokat először 
is magukra nézve tekint ik 
kötelezőnek. A termelési bi-
zottságnak Gyálaréten nagy 
szerepe volt abban is, hogy 
a kedvezőtlen időjárás elle-
nére a fa lu az aratást , a be-
hordást és a cséplést is kü-
lönösebb lemaradás nélkül, 
időre be tudta fejezni. 

A nagy nyári munkák ép-
pen, hogy csak véget értek, 
a bizottság máris az őszi be-
takarítás, vetés munká j ának 
előkészítésére tér t át. Né-
hány nappal ezelőtt ú j r a é r -
tekezletet tar tot tak az őszi 
munkákról . Az értekezlet ta-
nácskozott arról is, 

a bizottságnak jó népne-
velő-munkával biztosítani 
kell, hogy minden gazda 
gondosan kitisztított, csá-
vázott magot vessen, 

mert a jövő évi jó gabona-
termést mo6t kell megala-
pozni azzal, hogy jól előké-
szítik a magágyat, s tiszta 
magot vetünk a földbe. 

A bizottság tagjai az elsők 
között szorgalmazzák a fa -
luban a cukorrépa szedését 
is. Már tettek intézkedést 
arra, hogy a felszedett cu-
korrépát a termeltető válla-
lat mielőbb átvegye s elszál-
lítsa. Naponta tárgyalnak a 
gépállomás vezetőivel is, 
szervezik a munkát , azt 
akar ják , hogy a gépek kellő 
időben mindenüt t ott legye-
nek. A bizottsági tagok rend-
szeresen látogatják gazda-
társaikat. elbeszélgetnek ve-
lük, meghal lgat ják panaszai-
kat, ők is e lmondják észre-
vételeiket. Szoros kapcsola-
tot t a r t anak a termelőkkel. 
Így tehát érthető, hogy Gyá-
larét. megyénknek ez az 
egyik legkisebb községe. 

minden nagyobb mezőgazda-, 
sági munkában a legjobbak 
között van. 

Bökényi Jánosék sokat fog-
lalkoznak a községpolitikai 
terv megvalósításának ügyé-
vel is. Vecsernyés János, Dé-
kány Józsefnével, a tanács 
egyik tagjával heteken ke* 
resztül szervezte a társadal-, 
ml munkásokat a kul túrház 
építéséhez. Akik megígérték, 
hogy ott lesznek az építke-
zésnél, csaknem valamemy-
nyien el is jöttek. Mintegy 
négyezer forint ér tékű in* 
gyenes társadalmi munká t 
végeztek. 

Ila társadalmi munkáról 
van szó, a bizottsági tagok 
az elsők. 

Nemrégen 500 méter hosszú 
gyalogjárdát építettek, fel-
új í tot ták az egyik ártézi k u -
tat és a megrongálódott vizát* 
eresztőket ki javítot ták, 3 
sporttelepen öltöző-helyisé-
geket építettek. 

A termelési bizc. ,.ság se-
gítséget nyúj t a mezőgazda-
sági állandó bizottságoknak 
is. A mezőgazdasági állandó 
bizottság üléseire Bökényi 
János, az elnök rendszeresen 
el jár . Minden nagyobb fel-
adatot közösen tárgyalnak 
meg, m u n k á j u k a t együttesen 
végzik. Gyuris József elv-
társ, a tanács végrehaj tó bi-
zottságának elnöke és Ter -
hes Ede tanácsti tkár elvtár-
sak is sokat adnak a bizott-
ság munkájára . Tudják, hogy 
az állandó bizottságok alkot-
ják a tanács és a falu dol-
gozó paraszt jai között az ösz-
szekötő láncszemet. 

A bizottságok segítségével 
a tanács a termelőszövet-
kezeti mozgalom fejleszté-
sével kapcsolatban is ala-
pos felvilágosító munkát 
tud végezni. 

Ennek köszönhető. hogy 
Gyálaréten ma már csak-
nem minden dolgozó paraszt 
szívesen foglalkozik a szö-
vetkezés gondolatával, s ké-
szülnek arra, hogy nem l i -
kéra mindannyian át térnek 
a szövetkezeti gazdálkodásra. 

Toliody Béla 

Ismerjük meg a kukoricafelvásárlás! 
rendelet előnyeit 

Mennyi előleget kapnak a sertéshizlalók? 
Az állam a szerződéses ser-[lök részére 400 Ft, terme'.őszö-

téshízlalási akció keretében a .vetkezetek részére pedig 600 Ft 
legnagyobb mértékű támoga- előleget folyósít minden ál'.at-
tást nyújtja a parasztságnak után. Ez az" összeg korrtoly se-
ahlioz, hogy minél nagyobb gítséget nyújt ahhoz a szerző-
számú sertést hizlalhasson. Az 'dés t kötő termelőknek, hogv 
eddig érvényben volt rendele- megvásárolják a hízónak valót, 
tek érteimében szerződést csak \ Ezek az igen előnyös feltételek 
úgy lehetett kötni, ha a terme-
lőnek megvolt a hizlalásra be-
állítandó süldője. Most a ku-
korica vetésterülettel rendel-
kező egyéni termelők és terme-
lőszövetkezetek szerződést köt-
hetnek abban az esetben is, ha 
jelenleg nincs is sertésük. 

Ebben az esetben csupán kö-
telezettséget kell vállalniuk, 
hogy ez év december !-é;g, 
vagy legkésőbb 1956. március 
l-éig a szerződés teljesítéséhez 
szükséges fedezetet megvásá-

azonban csak október 31 -ig 
vannak érvényben. Ezzel a 
kedvezménnyel az állam a leg-
nagyobbfokú támogatást sdja 
a termelöknek, kölesönt ad ré-
szükre. hogy sertést vásárol-
hassanak amit kihfzlaiás utan 
előnyös áron átadhatnak. 
Ugyanakkor a termelő 2.5 hold 
kukorica vetésterület után 
mentesül a kukorica értékesítési 
szerződés megkötése aló!. 

A nagyfokú kedvezmények 
megadása azt a célt szolgálja, 

rolják és hízóba állítják. El hogy ezen keresztül növeljük a 
nyilatkozat alapján az Allatfor-1 szerződéses hizlalók számát, 
galmi Vállalat révén az állam biztosíthassuk az ország la-
segítséget nyújt a fedezet meg-j kosságának megfelelő, za\ar-
vásárlásához és egyéni terme- talan hús-, és zcírellátását. 

( 


